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Miljö- och samhällsberedningen 

Minnesanteckningar 

 

Datum 2023-05-02 

Tid 15:00-17:00 

Plats Bönnern 

Närvarande Patrik Karlsson (S), ordförande 

Rune Larsson (M), vice ordförande 

Anne Kron (S) 

Thomas Larsson (S) 

Annika Arvidsson-Rosén (C.) 

Kai Hallgren (SD) 

Leila Marttila (V) 

Stefan Ackeryd (KD) 

Kent Sepic (SD) 

 

Lina Alm, koordinator 

Erica Ekblom, planarkitekt 

 

Frånvarande Tommy Jacobson (L) 

Marcus Davidsson, (S) 

 

Viktig info Översiktsplanen som är ramen för arbetet med tematiskt tillägg 

Vindkraft finns på www.finspang.se/op2020  

 

Information om vindkraft samt pågående vindkraftsprojektet finns 

på www.vindlov.se samt karttjänst https://vbk.lansstyrelsen.se/  

 

Information om plan- och bygglagen (PBL) samt 

översiktsplanering finns på Boverkets kunskapsbank. 

https://www.boverket.se/sv/PBL-

kunskapsbanken/planering/oversiktsplan/ 

 

Webbkurser om PBL och mycket mer finns här: 

https://www.boverket.se/sv/PBL-kunskapsbanken/pbl-akademin/  
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1. Mötets öppnande 

Patrik hälsade alla välkomna.  

2. Föregående mötesanteckningar 

Föregående minnesanteckningar läggs till handlingarna med noteringen att Lina 

har stämt av med Campus Gotland om microplaster. Svaret är mejlat till 

beredningen i mars. 

 

1. Vad är mark- och vatten i PBL 3kap 

Lina och Erica går igenom beredningens uppdrag, vad PBL säger om mark och 

vatten, allmänna intressen med mera. De visar också översiktsplanen och pekar 

hur allmänna intressen, MKN samt riksintressen hanterats i Översiktsplan 2020. 

Vidare visar de hur ställningstaganden och riktlinjer ser ut i olika avsnitt. 

Den PowerPoint som avvändes som underlag bifogas som bilaga 1. 

3. Övriga frågor 

Hur långt har konsulterna kommit? 

Lina använder ovanstående PPT som grund och berättar om arbetet med 

konsulterna. Då arbetet på grund av osäkerhet i Finspång stannat av drygt en 

månad är arbetet något försenat. Arbetet pågår med målet att få fram en 

samrådshandling innan årsskiftet. Konsulterna jobbar med att ta fram förslag på 

avgränsningar och riktlinjer. Lina har planerat att berätta mer om detta i juni. 

Avgränsningssamrådet för MKB genomfördes den 27 april. Samma underlag 

kommer skickas till kringliggande kommuner för synpunkter. Stort fokus på MKB 

arbetet just nu. 

 

Intresseorganisationer 

Beredningen beslutar att på ett samordnat sätt bjuda in både för – och emot 

organisationer för vindkraft innan PBL samrådet. Syftet är att dessa två sidor ska 

ge beredningen saklig information av sina åsikter. Det är inte ett dialogmöte-det 

sker i PBL-samrådet när ett samrådsförslag finns framtaget. 

 

Studiebesök. 

Patrik har undersökt och det finns möjlighet förberedningen att göra en studieresa. 

Lina undersöker möjligheten innan sommaren. 

 

Kommande möten 

Fastställs enligt nedan. 
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Medborgardialog 

Annika lyfte frågan om medborgardialog, vad som krävs av PBL, vad 

uppdragsbeskrivningen säger och hur det går att tänka och planera inför detta.  Då 

tiden blev knap tas frågan upp vid kommande möte. 

 

Incitamentsutredningen 

Lina berättar att utredning presenterat sitt förslag. Kort info och länk finns i PPT. 

 

Planeringsstrategin 

Lina berättar att den lagstadgade planeringsstrategin är på väg upp för politik 

hantering i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. Förslaget är att förklara 

översiktsplanen aktuell och prioritera arbetet de kommande fyra åren. Prioritet 1 är 

att göra klart TÖPen. 

 

Kommande möten 

12 juni kl. 15,00-17,00, Kommunhuset plan 6, Gron, 

11 september kl. 15,00-17,00, Kommunhuset plan 6, Gron, 

16 oktober kl. 15,00-17,00, Kommunhuset plan 6, Gron, 

20 november kl. 15,00-17,00, Kommunhuset plan 6, Gron, 

 

 

4. Mötet avslutas 

Patrik avslutar mötet. 

 

  

Lina Alm 
Koordinator 

 

 


